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Norrmalms stadsdelsförvaltning 

Sankt Eriksgatan 117 

Box 45075 

104 30 Stockholm  

Telefon 08-508 09 000  

 

stockholm.se 

 

Förvaltningsgruppsmöte den 6 december 2018 

Arbetsgivarrepresentanter 

Susanna Halldin Olsson, tf. stadsdelsdirektör 

Helena Andersson, tf. chef äldre- och socialtjänstavdelningen 

Johanna Hult, chef för förskole- och fritidsavdelningen 

Pirjo Dahlgren Jespersson, chef avdelningen för verksamhetsstyrning 

Maria Härenstam, chef administrativa avdelningen  

Karina Karlström, stabschef  

Gunilla Schedin, sekreterare 

 

Arbetstagarrepresentanter 

Katarina Lindbäck Tell, Lärarförbundet 

Kjell Bygdén, Kommunal 

Kenneth Friberg, SACO  

 

Tid: 

Torsdagen den 6 december 2018, kl.13.00 – 13.20    

Plats: 

Konferensrum Kungsträdgården, Sankt Eriksgatan 117, plan 4  

 

§ 1  
Anmälan av övriga frågor och fastställande av dagordning  

Katarina Lindbäck Tell anmälde en fråga angående konsekvensanalys 

när det gäller det systematiska arbetsmiljöarbetet samt en fråga 

angående tidsplanen för VP-arbetet.  

 

Kjell Bygdén anmälde en fråga angående medarbetarenkäten. 

 

Dagordningen fastställdes.  

§ 2  
Dag för justering  

Protokollet från dagens möte justeras måndagen den 10 december    

2018.   
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§ 3  
Anmälan av föregående protokoll och eventuella kvarstående 
frågor 

Protokollet från föregående möte lades till handlingarna. Inga 

kvarstående frågor.   

§ 4  
Information från arbetsgivaren  

Susanna Halldin Olsson informerade om hon föreslagits som 

ordinarie stadsdelsdirektör på Norrmalm, fr.o.m. den 1 januari 2019. 

MBL-förhandling har ägt rum och beslut i KS kommer att fattas den 

19 december.  

 

En översyn av förvaltningens organisation kommer att göras. 

Bakgrunden till detta är bl.a. att vissa avdelningar vuxit, nya uppdrag 

tillkommit och att trygghet kommit än mer i fokus i stadens budget 

2019. De fackliga organisationerna kommer att involveras i 

översynen. Information om översynen har gått ut i senaste chefs-

brevet.  

 

Parkmiljöavdelningen norra innerstaden kommer att rekrytera en 

handläggare eftersom Britt Mattsson, tidigare chef för avdelningen 

och nu handläggare, kommer att gå i pension.  

 

Pirjo Dahlgren Jespersson informerade om att Marie Thunberg,  

som tidigare varit HR-samordnare slutat. Avsikten är att Kristin 

Lidman, som vikarierat för Marie Thunberg, ska gå in som HR-

samordnare fr.o.m. den 1 januari 2019. SACO hade inget att erinra 

mot detta.  

 

När det gäller medarbetarenkäten har förvaltningen en ny leverantör. 

Antalet frågor har minskats från 50 till 30. Någon möjlighet till lokala 

tilläggsfrågor finns inte. Förvaltningen återkommer med närmare 

information om medarbetarenkäten på januarisammanträdet.  

 

Helena Andersson informerade om att 20 ansökningar kommit in när 

det gäller tjänsten som bitr. enhetschef för äldreomsorgens beställar-

enhet.  

 

Johanna Hult informerade om att en ny IT-strateg börjat den 3 

december. Hon kommer att ansvara för implementeringen av 

Skolplattformen.  

 

Maria Härenstam informerade om att förvaltningens registrator, 

Christer Bergman, sagt upp sig och planeras ersättas internt.    
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I avvaktan på rekrytering av nämndsekreterare kommer Gunilla 

Schedin att arbeta kvar.   

 

§ 5  

Arbetsmiljö och hälsa 

Pirjo Dahlgren Jespersson informerade om att uppföljningen av det 

systematiska arbetsmiljöarbetet är klar. Förvaltningen återkommer 

med information på januarisammanträdet.  

 

§ 6  

Jämställdhet och mångfald 

Inget att rapportera. 

 

§ 7  

Ärenden till kommande nämndsammanträde – information  

 Rapport om möjligheterna att införa en vikariepool för 

äldreomsorgen.  

 

§ 8 

Information från de fackliga organisationerna 

Inget att rapportera.  

 

§ 9 

Övriga frågor 

Katarina Lindbäck Tell uppgav att Lärarförbundet påbörjat arbetet 

yrkanden inför VP 2019 och ville ha ett klargörande när det gäller 

tidsplanen för facklig samverkan. Hon efterlyste även en  bättre  

mall för risk- och konsekvensanalys som används i det systematiska 

arbetsmiljöarbetet. Förvaltningen återkommer i frågan på januari-

sammanträdet.  

 

Kjell Bygdén, som efterfrågat ett tydligare fokus på den psykosociala 

arbetsmiljön i medarbetarenkäten, fick svar på sin fråga under § 4.    

 

________________________ 

Gunilla Schedin   

sekreterare 
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Justeras 2018-12-10     

 

För arbetsgivaren  

 

_________________________ 

Susanna Halldin Olsson  

tf. stadsdelsdirektör 

 

 

För arbetstagarorganisationerna  

 

__________________________  __________________________ 

Katarina Lindbäck Tell    Kjell Bygdén          

Lärarförbundet       Kommunal 

 

__________________________        

Kenneth Friberg         

SACO       


